
MR vergadering – Notulen en actiepunten
Datum: 16 maart 2023
Aanwezig: Isabelle (voorzitter), Berteun (notulist), Eva, Kirsten, Jose, Jenneke, Yvonne, Barbara
Afwezig: Lidio
Tijd: 19u3u-21:10u

# Onderwerp Toelichting Eigenaar Actie
1a Opening en voorstelling Isabelle

1b Vaststellen agenda Volgende wijziging wordt aangebracht aan de agenda:

– Punt 8 (teldatum/formatie) wordt naar voren gehaald.

Isabelle

2 Vaststellen notulen 17 januari Vastgesteld zonder wijzigingen/vragen Allen
3 Mededelingen/post Er is post van vormingsonderwijs binnengekomen. Doen we niets

mee.

Vanuit de GMR is er cursusmateriaal gedeeld over de MR, deze zal
doorgestuurd worden.

Ook zal er in het begin van het nieuwe schooljaar een cursus
financiën georganiseerd worden vanuit de MR.

Jose Theunissen vervang Lidio Blankstein als MR lid vanuit het
personeel.

Yvonne deelt mede dat er nog een subsidieronde voor
basisvaardigheden komt, wat deze keer geen loting zal zijn, OBS de
Grote Beer dient weer hun plan in. Ook is er mogelijk nog op het
gebied van het Leerlingen Volg Systeem een subsidie te halen.

Yvonne @Berteun MR materiaal doorsturen

4 Schoolgids Yvonne is van plan voor de schoolgids van volgend jaar met behulp
van scholen op de kaart vorm te geven. Deze site is vanuit de
overheid en bevat de ‘harde feiten’ standaard.

Ze bieden ook vensters aan, daar gaat Yvonne mee aan de slag. Dan
komt deze gids op de site.

Yvonne

https://scholenopdekaart.nl/basisscholen/duivendrecht/25115/openbare-basisschool-de-grote-beer/


De kalender is een samenvatting van de schoolgids, en deze wordt
aan nieuwe ouders gegevens en aan het begin van het schooljaar.
De kosten van deze kalender zijn ongeveer 500 euro maar lijkt wel
door de meeste ouders wel erg gewaardeerd te worden.

Vanuit de MR wel de opmerking dat er vaak lelijke kleine foutjes in
staan, ook in namen.

Uiteindelijk is de keuze van de vorm van de schoolgids vrij, zolang
er maar een aantal vaste onderwerpen in staan.

5 Formatie De peildatum 1 februari geeft aan dat het leerlingenaantal licht
gestegen is. Voor volgend jaar is vanuit de controller dan ook weer
toestemming voor 9 groepen gekregen; dit betekent dat het
huidige personeelsbestand in principe kan blijven.

Er is het plan om volgend jaar het onderwijs op vrijdagmiddag uit
te breiden. Mogelijk vanaf groep 1, met het argument dat kinderen
er vast aan kunnen wennen, mogelijk vanaf groep 2 zodat de
kleuterdocenten op vrijdagmiddag specifiek aan groep 2 aandacht
kunnen besteden, en mogelijk vanaf groep 3.

In elk geval geldt dat door dit te doen de school iets meer ruimte
heeft met de uren, en iets meer studiedagen kan inplannen. Ook
wordt de werkverdeling onder docenten makkelijker, omdat er niet
zo’n verschil in lesuren tussen onder- en bovenbouw docenten is.

Omdat de huidige klassen nog de vrijdagmiddag vrij hadden, moet
er wel gekeken worden wat de impact op het totaal aantal lesuren
over de gehele schoolloopbaan is als we volgend jaar al extra
studiedagen worden ingevoerd. Vorig jaar had Nicole een studiedag
geschrapt voor 2022/2023 omdat anders het totaal aantal uren
onvoldoende was.

Verder zal er meer TSO nodig zijn, en zal de BSO zich erop moeten
aanpassen. Aan Yvonne om te onderzoeken wat de impact op
TSO/BSO is en of BSO b.v. alleen voor groep 1 en 2 op
vrijdagmiddag BSO zou willen verzorgen.

@Berteun uitzoeken of ouderraadpleging
nodig is
@Yvonne uitzoeken hoeveel schooluren
elke jaargang zal maken en of de
studiedagen door kunnen gaan.
@Yvonne/docenten beslissen of
vrijdagmiddag vanaf groep 1 of 2 of 3 wordt
ingevoerd.
@Yvonne uitzoeken of TSO/BSO ook kan als
vrijdagmiddag voor alle groepen een
lesmiddag wordt.



Ook moet uitgezocht worden of er een ouderraadpleging nodig is
voordat deze verandering kan worden doorgevoerd. De MR
(oudergeleding) zal pas kunnen instemmen als dit allemaal
duidelijk is.

Impact op sportactiviteiten wordt niet verwacht, maar dat zal aan
ouders gevraagd worden.

6 Vaststeling ouderbijdrage De ouderbijdrage voor 2023/2024 blijft hetzelfde als voor
2022/2023. Er wordt geen verhoging doorgevoerd.

De ouderbijdrage wordt niet goed betaald, er zijn nog zo’n 100
leerlingen voor wie geen ouderbijdrage is ontvangen. De ouderraad
verwacht dat een verhoging van de ouderbijdrage in die zin geen
positief effect zal hebben op de mogelijkheid of bereidheid om te
betalen.

Allen

7 Overleg OR De MR biedt nogmaals aan om te helpen met het visualiseren van
de activiteiten van de ouderraad of de financiën,
uitgaven/inkomsten weer te geven. Als de inkomsten zo blijven lijkt
het namelijk onvermijdelijk dat er beknot zal moeten worden op
bepaalde excursies (b.v. concertgebouw of verzetsmuseum) of
schoolreisjes, aangezien dit niet haalbaar lijkt. Maar zonder
financieel plaatje is dat moeilijk concreet te maken.

8 Rondvraag/afsluiting -

Volgende vergaderingen:
datum Geplande onderwerpen/thema’s Vergadering GMR
20 april 19:30 ● Formatie komend schooljaar

● Evaluatie MR lidmaatschap

● Vakantie/studiedagen volgend schooljaar

● Beslissing vrijdagmiddag les

11 mei

22 juni 19:30 ● Formatie bespreking

● Evaluatie eindtoetsen

27 juni



● Vakantiedagen / studiedagen


